
Møtereferat etter styremøte 13.12.18 
Sted: Bakerovnsgrenda 36 

Dato: 13.12.2018 

Klokkeslett: 19:30-20:30 

Deltakere: Hans Randen (styreleder), Kristoffer Nissen (styremedlem), Vincent Naveau 
(styremedlem) 

Punkter på sakslisten 
1. Ferdigstillelse av ladeprosjektet i garasjene ble gjennomgått, inkludert gjennomgang av 

momentene etter ferdigbefaring. Det er ikke mottatt en skriftlig bekreftelse på 
oppsummeringen etter ferdigbefaringen. Vi har videre mottatt faktura på resterende beløp 
for prosjektet. Dette er ihht kontrakten. Det følges opp om denne dekker alle utgifter. 

2. Det er utarbeidet beregning av strømkostnader tilknyttet lading på gammelt strømanlegg i 
garasjene i 2018. Denne ble godkjent og vil bli sendt til revisor for fakturering. 

3. Viken Fiber har gjennomført de fleste av punktene som ble påpekt etter ferdigstillelse av 
fiberlegging. Videre er det avtalt ny befaring knyttet til dårlig vannrenne i veien utenfor 
nr 8, sjekk av jordkvalitet og vannrenne utenfor nr 44. Denne befaringen er planlagt 
tentativt i april, men etter at vintersesongen er over. 

4. Styret har mottatt ønske om en ekstra gruskasse innerst på tun 3. Dette følges opp, 
inkludert faktisk behov (kan det løses på andre måter) og alternative kasser (inkludert 
pris). 

5. Etter innspill fra grenda, ble det diskutert tiltak for å redusere gjennomgående trafikk i 
grenda. Dette er et tilbakevendende problem. Styret vil finne alternative tiltak (inkludert 
pris), for videre vurdering på generalforsamling. 

6. Forslaget fra forrige styremøte om å få på plass felles julelys ble diskutert. Styret har ikke 
fått noen frivillige til å bidra på dette eller andre sosiale tiltak, og besluttet å ikke gå 
videre med julelys i denne omgang. 

7. Foreløpige punkter til generalforsamling ble gjennomgått. Så langt er følgende 
agendapunkter identifisert: 

a. Ny trapp tun 1 
b. Tiltak for økt trafikksikkerhet 
c. Økte fellekostnader 
d. Etablering av sosialkomite 
e. Etablering av langsiktig vedlikeholdsplan (ikke diskutert på dette styremøtet, men 

tatt opp tidligere) 
8. Neste styremøte: 22. januar kl 19:30 hos Vincent (nr 36) 
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Gjøremål Eier(e) Tidsfrist Merknad 
Følge opp punkter etter 

sluttbefaring og faktura mot 
Guriby 

Kristoffer Snarest  

Sende inn kostnadsoversikt 
ladeforbruk til revisor for 

fakturering 

Hans Snarest  

Oppfølging ekstra gruskasse tun 3 
(behov og eventuell anskaffelse) 

Vincent Innen 22. januar  

Innhente pris på skilt og bom som 
alternative trafikkreduserende 

tiltak 

Kristoffer 01.april  


